
FAU-MØTEREFERAT  

MØTEDATO 6.12.203 REFERENT Elise McCourt  

 

Neste møte: 10.1.2024, Personalrommet 2.etg, Hasle skole 

FAST Rektors halvtime 
Ressurssituasjonen og lærernormen:  
 
Hasle skole har et budsjett på kr 3,8 millioner (basisbeløp) i tillegg til kr 55 100 per elev.  
 
Hva utløser ekstra midler til skolen?  
Vedtak om spesialundervisning utløser ikke ekstra midler. I dag har 39. elever ved Hasle 
skole vedtak om spesialundervisning.  
 
Vedtak om særskilt norskopplæring utløser kr 29 100 per elev på 1. og 2. trinn, og kr 
24 300 per elev på 3.-7. trinn.   
 
Skolen kan søke støtte til elever med spesielle behov. Det er tre diagnoser som utløser 
støtte: barneautisme/atypisk autisme, psykisk utviklingshemming og 
multifunksjonshemming. Vilkårene for å få tildelt særskilt elevpris er at PPT i den 
sakkyndige vurdering har anbefalt spesialundervisning i alle timer og alle fag, i tillegg til 
at rektor må ha truffet et vedtak i tråd med det sakkyndige rådet. 
 
Det er seks elever som får særskilt elevpris på kr 207 000 per elev. En spesialpedagog 
koster i snitt kr 850 000 per år. Assistent i skoletiden koster i snitt kr 320 000 (mange 
assistenter har kombistilling skole/aks).  
 
Merforbruk 
Skolen har et økt merforbruk dette kalenderåret på ca. 4. millioner kroner. Rektor viser 
til at merforbruket skyldes at tildelingsmodellen innebærer at utgifter til ressursene ikke 
dekkes. Dette er et systemproblem, og ikke et Hasle-problem.  
 
Lærernormen  
Lærernormen innebærer at det på 1.-4. trinn skal være maks 15 elever per lærer. På 5.- 
7. trinn skal det være maks 20 elever per lærer. Hasle skole oppfyller lærernormen på 
alle trinn:   
 
1-4. trinn 

• 1. trinn: 108 elever, 7,5 lærere = 14,4 elver per lærer + 6,5 assistenter 
• 2. trinn: 106 elever – 7,5 lærere = 14,13 elever per lærer + 3 assistenter 
• 3. trinn: 115 elever (7 tilhører VK) 7,5 lærere = 14,4 elever per lærer + 1 assistent 
• 4. trinn: 114 elever (4 tilhører VK) 7,5 lærere = 14,66 elever per lærer + 1 

assistent  
• 5. trinn: 102 elever (4 elever tilhører VK) 6,5 lærere = 16,16 elever per lærer + 3 

assistenter  
• 6. trinn: 104 elever (4 elever tilhører VK) 6,5 lærere = 15,38 elever per lærer + 3 

assistenter  
• 7. trinn: 100 elever (1 tilhører VK) 6,5 lærere = 15,23 elever per lærer + 2 

assistenter 



Velkomstklassene:  
• Velkomstelever er koblet til sitt trinn selv om de er i velkomstklasse. 

Velkomstklassen har 2x12 elever med 3,5 lærerstilling. Egne tildelinger.  
 

• Skolens tre spesialpedagoger lager opplegg for undervisning sammen med 
kontaktlærere. Spesialpedagoger ligger utenfor lærernormen.  
 

Fordeling av lærere:  
• 39 elever har spesialundervisning, og majoriteten er på mellomtrinnet – derfor 

er det ganske lik fordeling av lærere på alle trinn. I tillegg har mellomtrinn fag 
som krever deling på en annen måte. Mat- og helse krever ekstra ressurser, og 
på 6. og 7 trinn deles sløyd og kunst og håndverk i grupper.  

 
Særskilt norskopplæring.   

• For barn med andre morsmål enn norsk gjør man en kartlegging og behov for 
særskilt norskopplæring – rektor fatter vedtak. 64 elever har vedtak om særskilt 
norskopplæring. 
 

• Det finnes kartleggingsvedtak på skolen, og rektor oppfordrer foreldre som 
tenker at deres barn har behov for særskilt norskopplæring til å ta kontakt med 
skolen.   

 
Spørsmål til rektor:  

• Hva skjer med underskuddet som vokser? Hvilke konsekvenser får det?  
o Skolen prioriterer fortløpende blant sine ressurser, og setter inn folk der 

det må være ressurser for å sikre at elevene er godt ivaretatt faglig og 
sosialt. Skolen ser at det er større og større antall barn hvert år som har 
spesielle behov.  

 
o Assistenter knyttes til enkeltelever. En klasse får ikke assistent bare fordi 

lærere ønsker det. Det er elever som trenger assistent, ikke læreren.  
 

• Korrigeres summen på 55 100 (basisbeløpet skolen får tildelt per elev)?  
o Den reguleres ikke jevnlig, lenge siden forrige justering. Skolen er bygget 

for 800 elever, det er ikke fullt på Hasle skole i dag. At skolen hadde 
maks antall elever hadde vært bra for økonomien. Vanligvis er Hasle 
skole fullt ved skolestart, men så flytter elever i løpet av året.  

 
• Hva med AKS?  

o Merforbruk der også. Hvem dekker maten? Egne matpenger. Bør man 
innføre en kampanje for heltidsplass på AKS? Deltidsplasser påvirker 
økonomien.  
 

FAST  Informasjon fra gruppene 
Disco 
Discogruppen jobber med skal finne en dato for disco våren 2024.   
 
Ravning  

• Rapportboken som fylles ut av de som har ravnevakt tilsier at det stort sett ikke 
er noe hendelser, men at ravner opplever at det er stille og rolig i nærområdet. 
Det har vært ett unntak, og det er en rapport om en observasjon om mulig 



dopsalg rundt Teglverket.   
 

• Kart for ravnerute er oppdatert med fokusområder. Kartet er delt med 
Teglverket skole som følger den samme nye ruten.  
 

• Lørdagsravning har blitt gjennomført en gang per 6.12.2023. Lørdagsravning har 
til nå vært frivillig, med en oppfordring til foreldre til å gå i helgen. Fra januar 
2024 vil også lørdagsravning bli fordelt på klasser fordi det er vanskelig å 
administrere en frivilligordning. Hasle skole vil ha ansvar for ravning annenhver 
måned fra januar.  

 
• Det ble gjennomført et SALTO-møte i slutten av november. Politiet og 

utekontakten har samme oppfatning, som er at det nå er positiv aktivitet rundt 
Hasle skole.  
 

• Det er en oppfordring om at foreldre snakker med barna om at de må fortelle 
det hjemme hvis de opplever eller observerer vold og lovbrudd.  
 

• Politiets tipsportal kan brukes til alt, for eksempel til å informere om områder 
politiet bør være obs på.  

 
 
Skolesituasjon / IKT 
Retningslinjer for tildeling av midler fra FAU:  
Skolesituasjonsgruppen har utarbeidet utkast til retningslinjer for tildeling av midler fra 
FAU Hasle skole. Retningslinjene inneholder informasjon om hva man kan søke om, 
hvem som kan søke, hvordan man kan søke og hvordan søknadene behandles.  
 
Det er et prinsipp at tiltak som treffer flest mulig elever skal prioriteres.  
 
Retningslinjene fikk tilslutning fra FAU og ble vedtatt 6.12.2023. Retningslinjene er 
vedlagt referatet og tilgjengelig på skolens nettsider.  
 
Det skal utarbeides et søknadsskjema for søknader i tråd med vedtektene. I tillegg skal 
skolesituasjonsgruppen se på om det bør være en begrensning på søknadsperioden for å 
unngå at det blir førstemann til mølla når det gjelder tildeling av midler fra FAU.  
 
Humlehagen:  

• FAU-leder har diskutert forslag om endringer i Humlehagen med elevrådet, som 
liker særlig godt forslag om balansebane. I tillegg ønsker de seg benker å sitte på, 
og en taubane.  

• Neste steg i prosessen er at Undervisningbygg må kontaktes før eventuelle 
endringer gjøres i Humlehagen. Skolesituasjonsgruppen følger opp.  

 
AKS 
Representant fra FAU har vært i kontakt med AKS angående rutiner om hjemsending av 
barn for å sikre at alle blir sendt hjem til riktig tidspunkt og at avtaler om henting av 
andre alltid er avklart på forhånd. AKS-leder Connie Steen følger opp med en plan og 
opplæring for dette.  
 



Trafikkgruppa 
• Det ble opplyst om at bymiljøetaten planlegger å sette ned fartsgrensen til 30 

ved overgangsfeltet i Økernveien (mellom Lille Tøyen og Keyserløkka).  
 

• Trafikkgruppen har dialog med gratistjeneste som kan være behjelpelig blant 
annet med å se på hvordan FAU/trafikkgruppen jobber med sikker skolevei i dag.   

 
• Det er fortsatt mange som slipper av barn ved Haralds Vei i bil, istedenfor ved 

kiss and drive i Hovinveien. Syklister må også ta hensyn. Område ved inngangen i 
Haralds vei bør merkes som et utfordringsområde når det gjelder trafikk.   

 
• FAU jobber videre med opplegg rundt refleksens dag i 2024.  

 
Temakveld 

• Planlegger for nytt temamøte på starten av 2024. Nettvett var nylig tema. 
Forslag til tema: 

o Økning i vold i Oslo-skolen, både mot elever og mot lærere. Knyttes til at 
tema nylig har vært omtalt i media. Forslag om at man har temakveld, og 
at skolens ledelse i etterkant kan komme til FAU for å snakke om samme 
tema.  

o Nytt møte med informasjon om ungdomsmiljø i nærmiljøet.  
 
Temakveld-gruppen følger opp og inviterer til temakveld starten av 2024.  
 
Driftsstyre 
Ingen merknad.  
 

 Orientering fra FAU-leder:  
 
17. mai 2024 

• Styret i FAU har hatt oppstartmøte med komiteen. Der ble det blant annet gitt en 
oppfordring om å kutte kostnader slik at prisene kan senkes.  

 
Høstutstillingen  

• Vellykket høstutstilling, det ble omsatt for 38.000 kroner  
• Forslag til neste år er å slå sammen begge gruppene istedenfor å dele tidspunkt 

etter trinn. Støtte for dette i FAU.  
 
Saker i Avisa Oslo  

• FAU-leder orienterer om flere oppslag i Avisa Oslo om «bekymring over 
utviklingen på flere skoler i Gamle Oslo».  

o Politiet/SALTO melder om at det er stille og det har ikke vært noe 
oppfølging etter oppslagene. FAU-representant melder om at det har 
vært henvendelser med hærverk, da har politiet kommet kort tid etter 
de ble kontaktet.  FAU følger med på situasjonen.  

 
 
 
 
 



Samarbeid med FAU Teglverket  
• Det har vært et møte mellom FAU Hasle og FAU Teglverket, og det er ønske om 

et tettere samarbeid når det er hensiktsmessig. Et eksempel er deling av 
ansvaret for ravning i nærområdet, hvor det er utarbeidet en felles rute.  
 

• Forslag om felles sosialt arrangement for 7. trinn begge skoler. Viktig at det da 
blir et fokus på nærmiljøet i sin helhet, og ikke på hvilken ungdomsskole den 
enkelte elev tilhører, siden et mindretall sogner til F21.  

 
• Rektor og FAU-leder fra Teglverket kommer til januar-møte. FAU vil følge med på 

hvordan søknadssituasjonen for ungdomsskolen ser ut, inkludert tidligere 
informasjon om overbooking av elever.  

 
 Informasjon fra elevrådet:  

 
FAU-leder deltok på møte med elevrådet, som løftet følgende tema:  

• De ønsker seg flere turer, f.eks. tur med fadderbarna.  
• Flere pingpong-bord  
• Flere musikktimer 
• Leksefri skole  
• Alt for mange apper på læringsbrettet 
• Alle må huske gymsko  
• De ønsker seg skolegenser. Isteden er det foreslag om t-skjorte til alle, og at det 

skal gjennomføres en tegnekonkurranse der elevrådet er jury for motivet som 
skal være på t-skjorten.   

• Hva skjer med restene fra maten som serveres på AKS?  
• Gjennomføres det turer på AKS?   

 
FAU-leder fikk følgende innspill fra elevrådet når det gjaldt ravning:  

• Ha fokus på Hasle og Teglverket skole. Sjekk alle kriker og kroker.  
• Ravning bør også skje i sommerferien og høstferien.  

 
Kampanje «Kom presis, please»  

• Elevrådet har en kampanje i desember der de oppfordrer alle til å komme presis 
på skolen – beste klassen får premie.  

 
Sosial medier 

• Elevrådet er opptatt av at man skal følge anbefalt aldersgrense for sosiale 
medier.  
 

• FAU støtter elevrådet i dette og foreslår en holdningskampanje sammen med 
elevrådet om aldersgrenser og sosiale medier.  
 

• FAU-leder skal ta forslaget tilbake til elevrådet, og få elevrådet med på å definere 
hva sosiale medier er.   
 

 Meldte saker  
 
Skolebibliotek  
FAU har fått en forespørsel om FAU kan bruke noen av sine midler til innkjøp av bøker.  



Det ble gitt tilslutning til at FAU støtter skolebiblioteket med kr 10 000. Samtidig 
oppfordres foreldre til å donere bøker til skolebiblioteket/klassebibliotek, og at 
skolebiblioteket undersøker om det er relevante bøker til salgs når det er loppemarked 
på Hasle skole.  

 
Læringsbrett  
FAU ønsker felles retningslinje for læringsbrett og om det kan bli igjen på skolen eller om 
det alltid må lades hjemme. Det er et ønske at det mulig at læringsbrettet kan bli igjen på 
skolen. FAU følger opp.  
  

 Oppføling av tidligere saker:  
 
Tastatur-/læringsbrett 

• Skolen har opplyst om at utbytting av tastatur og deksel koster for Ipad vil koste 
rundt kr 800 000. Skolen har et klassesett, og de legger nå en plan for anskaffelse 
av 1-2 ekstra klassesett.  

• Det ble stilt spørsmål til om det er det vurdert om 7. trinn bør PC istedenfor Ipad 
for å lette overgangen til ungdomsskole hvor PC er standard. FAU 

 
Støtte til buss leirskole:  

• Buss til leirskolen ved Galdhøpiggen koster 80.000. Skolens avtale med 
nåværende leirskole varer i to år til. FAU har tidligere blitt forespurt om å dekke 
utgift til buss.  

o Enighet om at overskuddet fra høstutstillingen går til leirskolen hvert år, 
men FAU forplikter seg ikke til å dekke hele beløpet til buss.  
Høstutstilling hadde 34.000 i overskudd i 2023.  

o I skoleåret 23/24 gir FAU støtte til hele beløpet på kroner 80 000 for 
buss til leirskolen.  

o Nytt FAU må ta stilling til fremtidig støtte utover midler fra 
høstutstillingen.  

 
Oppfølging skolefrukt  

• Etter nærmere undersøkelse viser det seg at frukt fra skolefrukt.no ikke er gratis, 
i tillegg til at det er logistisk vanskelig for skolen med utdeling. FAU følger derfor 
ikke opp denne saken videre.  
 

 


